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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde nr. 7 

 

Dato: 3. oktober 2019  Sted: Fælleshuset Tidspunkt:   Kl. 19:00 

Til stede:  

Lars Schnoor (LS), Erik Larsen (EL), Glennie Krøyer (GK), Arne Ziegler, (AZ), Susanne Esberg (SE) 

Suppleanter: Jette Muxoll (JM), Karin Toft Christensen (KTC) 

Referent: Glennie (GK) 

 

1. Velkommen til den nye bestyrelse 
 

2. Konstituering 
EL fortsætter som næstformand incl. økonomistyring 
GK fortsætter som sekretær 
 

3. Udvalg og Grupper i Hjorteparken 
LS og EL havde udarbejdet forslag til fremtidige Udvalg og Grupper, deres antal og 
kompetencer. Efter gennemgang og enkelte rettelser valgte den samlede bestyrelse at 
indstille til fællesskabet, at godkende forslaget ved Fællesmødet den 8. oktober 2019. 
Slideshow af forslaget fremvises ved Fællesmødet. 
Selve valget til Udvalg og Grupper vil finde sted ved Fællesmødet den 6. december 2019. 
 

4. Formandens funktion og kompetencer 
AZ havde bedt om at få punktet på bestyrelsens dagsorden. LS havde valgt at få det 
behandlet på det ekstraordinære bestyrelsesmøde frem for at vente til Bestyrelsesmødet 
den 29. 0ktober 2019. 
AZ mente at LS havde overskredet sine kompetencer omkring OGs afholdelse af 
bestyrelsesmøde i Fælleshuset og mailudsendelse til Fællesskabet. AZ mente det burde 
have været oppe på et bestyrelsesmøde først. Den øvrige bestyrelse mente ikke LS havde 
overskredet sine kompetencer.  
Sagen blev lukket med følgende enighed: 
Seniorbofællesskabet Hjorteparken er medlem af OG med LS som repræsentant. Et par 
gange om året holder OG bestyrelsesmøder på skift hos hinanden, og den 26. september 
2019 var det Hjorteparkens tur.  
Dette betyder IKKE at OGs medlemmer fremover kan leje vores Fælleshus. 
Bestyrelsen opfordrer endvidere alle bofæller til at se fremad, med en positiv indstilling til 
vore naboer, og at vi er imødekomne overfor almindelig færdsel (passage) på vores grund 
og stiarealer. Såfremt der skulle opstå tvivl omkring personers færdsel på grunden, bedes 
man rette henvendelse til Formanden.  
 

5. Eventuelt 
GK foreslog følgende på vegne af beboere: 
1. En postkasse hvor man anonymt kunne lægge forslag til personer man ønsker opstillet til 
Bestyrelse eller Udvalg samt hvis man anonymt ville opstille sig selv. 
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Der var ikke tilslutning til forslaget. 
2. Rullende dage for afholdelse af Fællesmøder, så det ikke altid er en tirsdag.  

Forslaget vedtaget, men vil først blive aktuelt ved fastsættelse af den nye møderække for 
det nye år. 

 

AZ er forhindret i at deltage i bestyrelsesmødet den 29. oktober og 19. november 

SE kommer senere den 29. oktober 


